



بيان صحفي
Statement

Date: 30/04/2019

التاريخ: 30/04/2019

Central Bank of the UAE (CBUAE) is making the following announcement on behalf of the EIBOR Advisory Committee and the EIBOR panel of banks.

يصدر مصرف الإمارات العربية المتحدة المركزي الإعلان أدناه نيابة عن اللجنة الاستشارية للأيبور ولجنة مصارف الأيبور.

With the merger of Abu Dhabi Commercial Bank (ADCB) and Union National Bank (UNB) approaching, effective the 1st of May 2019, UNB will no longer be a contributor to the EIBOR Fixings.

مع اقتراب دمج بنك أبوظبي التجاري (ADCB) وبنك الاتحاد الوطني (UNB)، اعتباراً من الأول من مايو المقبل، لن يصبح بنك الاتحاد الوطني مساهماً في عمليات تحديد الأيبور.

For the purposes of EIBOR Fixings, the last date for EIBOR submissions by UNB will be the 30th of April 2019.

ولأغراض تحديد الأيبور، سيكون آخر موعد لتقديم الطلبات من قبل بنك الاتحاد الوطني هو 30 أبريل 2019.

The EIBOR Advisory Committee, appointed by Central Bank of the UAE (CBUAE), has recommended the name of the National Bank of Ras Al Khaimah to join the EIBOR panel of Banks effective from the 1st of May 2019. CBUAE has approved this and the said bank will begin submitting EIBOR fixings from that date.

كما أوصت اللجنة الاستشارية للأيبور، التي عينها مصرف الإمارات العربية المتحدة المركزي، بانضمام بنك رأس الخيمة الوطني إلى لجنة مصارف الأيبور اعتباراً من 1 مايو 2019. وقد وافق مصرف الإمارات العربية المتحدة المركزي على ذلك وسيبدأ البنك في تقديم تحديد الأيبور من هذا التاريخ.

-انتهى-

-Ends-